

EXPOBAR

CARAT ECO



**ENERGY EFFICIENT**  
With technical innovations we have lowered the power consumption with more than 50%. There has never been a purer cup of passion.



**PERFECT MILK**  
Get perfectly foamed milk in just a touch of a button. Just set the temperature and let the Turbo stermer do the rest.



**AESTHETIC DESIGN**  
Innovative design and high-class finishing touches. Carat is available in two standard colours.

Using **50%** less energy

Saving **370 €** eachs year

Reducing CO<sub>2</sub> **370 kg** eachs year

Crem International AB -Box 960-67129 Arvika-Sweden-



NEW ELEGANCE-DISPLAY



CONTROL TAKE AWAY



MINI CONTROL 2G



CARAT ECO 1G



OFFICE EB-61 LEVA



BRASIL

ATEHENA

MINI CONTRO+G

CONTROL



take away 外帶杯專用

EB型高效能沖泡頭

咖啡出口選用配備

crem ECO

www.leadsunny.com.tw

Machine provided with built-in volumetric motor-pump. Equipped with retention-valve and solid particles filter. Copper boiler with heat interchanger per group and cleaning valve. Two steam taps and one hot water tap. Draining & cleaning pipes tap. Brewing groups provided with direct pre-infusion chamber [registered exclusive system].

**CONTROL TAKE AWAY**

.Equipped with microprocessor to control the coffee dosages volumetrically.  
.Group auto-cleaning.  
.4 different dosage setting per group.  
.Semiautomatic performance.

**NEW ELEGANCE-DISPLAY TAKE AWAY**

.Advertising Display.  
.Automatic dosing of hot water.  
.Two steam wands.  
.Memorization of total brewed coffees.  
.Time management: actual time and date.  
.Daily automatic switch OFF of the machine.  
.Display and digital control of the boiler temperatue through display.  
.Maximum control of temperatures using PID technology.

**CARAT ECO TAKE AWAY**

.CARAT ECO with design and technology we have created an eye-catching machine with genuine quality. Being one most energy efficient espresso machine.  
.CARAT ECO fully adapted to modern environmental requirements as well as each and everyone's interest in a clean and healthy.  
.TURBO STEAMER is automatic milk foamer with a system for foaming milk at the button. The cycle stops automatic when the desired temperature is reached.  
.CARAT ECO carat machine with energy features:  
.The machine is used 7 days a week all year round for 9 hours a day, enter energy saving mode.  
.The cost savings has been calculated based on an price of electricity of € 0.18 / kwh  
.Source: Eurostat . The Co2 savings have been calculated based on Co2 emission of 362g /kWh . source the Euro environment agency.(EEA)

crem 咖啡機內附  
定量加壓泵浦、長效電磁閥及精密過濾裝置  
全銅製造鍋爐、沖泡頭、電磁閥及管路  
兩組蒸氣頭及一組熱水頭、單獨進、排水管  
專利沖泡頭預浸泡系統



**CONTROL TAKE AWAY 外帶杯專用**

.微電腦咖啡機水量全自動控制系統  
.沖泡器自動清洗功能  
.四組咖啡自動水量控制+專利手動設定  
.半自動咖啡機設定功能

**NEW ELEGANCE-DISPLAY 微電腦控制**

.藍光電子控制顯示幕裝置  
.自動熱水水量設定  
.雙蒸氣頭設計  
.沖泡杯數自動統計功能  
.日期時間顯示  
.自動定時開關機設定  
.電子式溫控及鍋爐溫度顯示  
.PID系統裝置監控每杯咖啡沖泡秒數

**CARAT ECO 蛋型鑽石機**

.CARAT ECO 以創新的設計和高科技技術，創造“蛋”生耀眼及真正高品質、節能50%效率的全新半自動咖啡機器  
.CARAT ECO 完全符合現代環保節能減碳之要求，提供每個人，每天潔淨環保及健康的生活。  
.TURBO STEAMER 獨特渦輪全自動牛奶發泡技術裝置。只要輕輕壓下一鍵，牛奶即可自動開始發泡，自動偵測牛奶溫度達設定溫度時，即可自動停止並完成奶泡加熱。  
.CARAT ECO 節能省電特性：  
依據EVA EMP協定測試，半自動咖啡機從按下第一杯咖啡開始，即進入 CARAT 獨特 ECO 省電模式，每週使用 7 天，每日開機 9 小時，一年之內可以省下電費達歐元 \$ 370 以上。(0.18/仟瓦小時)  
每年可減少二氧化碳排放量為 370 公斤(362 克/仟瓦小時)  
資料來源：歐洲環境署

MODEL 型號	GROUPS 沖泡頭	DIMENSIONS IN MM 寬W x 深D x 高H	BOILER 鍋爐容量	WATTS / VOLTAGE 電力需求	WEIGHT 重量
OFFICE EB-61	1	260 430 460	1.5+1.5	2055/220	30kg
CONTROL	2	720 580 520	12	3300 / 220	60Kg
N. ELEGANCE / DISPLAY	2	710 610 520	12	3300 / 220	60Kg
<b>NEW CARAT ECO</b>	1	586 563 620	6	2750 / 220	45kg
	2	774 563 620	12	3250 / 220	60kg